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Yttrande angående återrapportering från 
Förvaltnings AB Framtiden avseende 
koncernens uppdrag i särskilt utsatta 
områden 
 

I återrapporten framgår det tydligt att majoritetens beslut att avslå AB Framtidens 
hemställan om att få bilda två nya bostadsbolag innebär problem i arbetet med att 
förbättra situationen i de utsatta områdena. Särskilt stort är problemen i Biskopsgården 
där AB Framtiden enligt rapporten ”med viss tvekan” tilldelat Bostadsbolaget det 
sammanhållande ansvaret. Bland annat pekar AB Framtiden på att Bostadsbolaget och 
Poseidon inte har lagt fram något gemensamt förslag om vilket bolag som ska få det 
sammanhållande ansvaret, bolagen har heller inte beslutat om att avsätta några 
gemensamma personalresurser, vilket måste anses vara en direkt förutsättning för att sätta 
igång ett arbete mot utsattheten, otryggheten och segregationen. AB Framtiden nämner 
också att både hyresgästenkäter och medarbetarenkäter visar på en negativ utveckling i 
området. Det är tydligt att beslutet i kommunfullmäktige fattades utan att de partier som 
stod bakom yrkandet hade någon plan på hur beslutet skulle kunna omsättas i 
verkligheten. Med hänvisning till innehållet i återrapporteringen från AB Framtiden avser 
vi att återkomma i frågan i kommunstyrelsen.        
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